



NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT (NPP)

Title: Seismological and Geotechnical Investigation, Structural Analysis, and Retrofit Options Analysis - TOKYO

GSIN: B204A Seismological Studies

Reference Number:	21-175989	Solicitation Number:	21-175989
Organization Name:	Department of Foreign Affairs, Trade and Development		
Solicitation Date:	2020-12-17	Closing Date:	2021-01-15
Contract Duration:	The contract period will be for an estimated seven (7) months from the date of contract.		
Solicitation Method:	Competitive	Bid Receiving:	Submissions will be received electronically only to realproperty-contracts@international.gc.ca
Comprehensive Land Claim Agreement Applies:	No	Number of Contracts:	One (1)

1. This NPP is issued pursuant to DFATD Supply Arrangement (SA) AWT-AESVCS-STRUCT-15129/B.
2. The Department of Foreign Affairs, Trade and Development (DFATD) has a requirement for the procurement of Architectural & Engineering Services for the Seismological and Geotechnical Investigation, Structural Analysis, and Retrofit Options Analysis of the Canadian Chancery in Tokyo, Japan.
3. This NPP covers a requirement to be solicited amongst the Qualified Contracting Suppliers (SA holders).
4. This requirement is subject to the following Trade Agreement:
 - Canadian Free Trade Agreement (CFTA)
 - Canada-Chile Free Trade Agreement (CCFTA)
 - Canada-Colombia Free Trade Agreement (CCoIFTA)
 - Canada-Honduras Free Trade Agreement (CHFTA)
 - Canada-Panama Free trade agreement (CPanFTA)
 - Canada-Peru Free Trade Agreement (CPFTA)
 - Canada-Korea Free Trade Agreement (CKFTA)
 - Canada-European Union Comprehensive Economic and Trade Agreement (CETA),
 - World Trade Organization Agreement on Government Procurement (WTO-AGP)



MODÈLE D'AVIS DE PROJET DE MARCHÉ (APM)

Titre : Enquête sismologique et Géotechnique, analyse structurelle et analyse d'amélioration des options -Tokyo

NIBS : B204A Études Sismologiques

Numéro de référence :	21-175989	Numéro de la demande de soumissions:	21-175989
Nom de l'organisation:	Ministère des Affaires étrangères, du Commerce et du Développement		
Date de la demande de soumissions :	2020-12-17	Date de fermeture :	2021-01-15
Durée du contrat :	Le contrat sera valide pour une durée estimée à sept (7) mois à compter de la date d'attribution du contrat.		
Méthode de sollicitation :	Concurrentielle	Bureau des soumissions :	Les soumissions seront reçues électroniquement uniquement à l'adresse realproperty-contracts@international.gc.ca
Visé par une entente sur les revendications territoriales globales :	Non	Nombre de Contrats :	Un (1)

5. Le présent APM est émis conformément à l'arrangement en matière d'approvisionnement (AMA) no. AWT-AESVCS-STRUCT-15129/B.
6. Le ministère des Affaires étrangères, du Commerce et du Développement (MAECD) a besoin de se procurer des services d'architecture et d'ingénierie pour une enquête sismologique et géotechnique, une analyse structurelle et une analyse d'amélioration des options de la chancellerie du Canada à Tokyo, Japan.
7. Le présent APM concerne un besoin devant faire l'objet d'une demande de soumissions auprès des fournisseurs généraux (titulaires d'un AMA).
8. Ce besoin est soumis aux dispositions des accords commerciaux suivants :
 - L'Accord de libre-échange canadien (ALEC)
 - L'Accord de libre-échange Canada-Chili (ALECC)
 - L'Accord de libre-échange Canada-Colombie (ALECCol)
 - L'Accord de libre-échange Canada-Honduras (ALECH)
 - L'Accord de libre-échange Canada-Panama (ALECPan)
 - L'Accord de libre-échange Canada-Pérou (ALECP)
 - L'Accord de libre-échange Canada-Corée (ALECCor)
 - L'Accord économique et commercial global entre Canada et l'Union européenne (AECG)
 - L'Accord sur les marchés publics de l'Organisation mondiale du commerce (AMP-OMC)